

「如何讓孩子安全及節制上網」工作坊

敬啟者：

為了讓家長認識如何讓孩子安全及節制上網的方法與技巧，本校現舉辦「如何讓孩子安全及節制上網」工作坊，詳情如下：

日期：2021年4月30日（星期五）

時間：下午 2:45 - 4:45

形式：Zoom

內容：

1. 認識電子產品的本質和對孩子成長的影響
2. 讓孩子安全及節制上網的方法與技巧
3. 指導家長安裝「卡巴斯基」過濾軟件，以避免孩子接觸不良資訊

講者：防止虐待兒童會計劃社工吳偉僑先生

對象及名額：一至六年級學生家長

費用：免費

報名方法：1. 於 2021 年 4 月 27 日（星期二）或之前掃描右邊二維碼(QR code)，並填妥 Google Form。
2. 於 2021 年 4 月 27 日（星期二）或之前致電 2476 2414 向崔姑娘報名。



查詢：請致電 2476 2414 與崔姑娘聯絡。

備註：會議 ID 及密碼將會於 2021 年 4 月 29 日（星期四）透過 SMS 短訊傳送給家長。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年四月二十三日

（此通告不設回條部份）

Workshop Regarding on "How to Let Children Surf the Internet Safely"

Dear Parents/Guardians,

In order to let parents know more about the methods and skills for children to surf the Internet safely and restraint the frequency of surfing the Internet, our school is now organizing a workshop. The details are as follows:

- Date: 30th April, 2021 (Friday)
Time: 2:45 pm – 4:45 pm
Format: Zoom
Content: 1. Understand the nature of electronic products and their impact on children's growth
2. Methods and techniques to keep children safe and restrained from surfing the Internet
3. Instruct parents to install "Kaspersky" filtering software to avoid bad information
Speaker: Mr Peter Ng (Social work from Child Against Abuse)
Target and quota: P1 to P6 Parents
Fee: Free of charge
Application method: 1. Please scan the QR code and fill in the google form on or before 27th April, 2021 (Tuesday).
2. Please contact Ms Tsui Wing Yan at 2476 2414 on or before 27th April, 2021 (Tuesday).



If you have any enquiries, please do not hesitate to contact Ms Tsui Wing Yan on 2476 2414.

Remarks:

1. ZOOM meeting ID and password will be sent to parents on 29th April, 2021 (Tuesday) through SMS.
2. The parent workshop will be conducted in Cantonese. No translation will be provided.

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung
Principal